
Zápisnica č. 5/2020 z rokovania finančnej komisie a správy obecného 

majetku pri Obecnom zastupiteľstve v Šoporni zo dňa 11.8.2020 
 
 

Dátum zasadnutia : 11.8.2020 

Trvanie zasadnutia: od 10:00 do 12:00  

Miesto konania: malá zasadačka Obecného úradu v Šoporni 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Program zasadnutia: 

1. Otvorenie zasadnutia, 

2. Rozpočtové opatrenie č. 1/2020, 

3. Ukončenie zasadnutia. 

 

Priebeh zasadnutia: 

 

K bodu č. 1: 

Zasadnutie komisie otvoril predseda komisie pán Miroslav Kovaľ a oboznámil 

prítomných s programom zasadnutia a privítal aj hostí a to pani riaditeľku a ekonómku ZŠ 

s MŠ v Šoporni. 

 

K bodu č. 2:  

 

 Ekonóm oboznámil prítomných s návrhom rozpočtového opatrenia č. 1/2020. 

Ozrejmil jeho hlavné dôvody, ktorými boli pandémia COVID-19, ktorá nepriaznivo 

ovplyvnila príjmy pre samosprávy a ďalším dôvodom boli príjmy zo štátneho rozpočtu 

prostredníctvom dotácií. Keďže obec posledné mesiace dostáva približne o 10% menej 

príjmov z daňového úradu oproti minulému roku, tak bolo potrebné nájsť prostriedky na už 

zrealizované a odsúhlasené investičné činnosti, ktorými bola rekonštrukcia strechy starej 

škôlky, obstaranie polytechnickej a fyzikálnej učebne ZŠ s MŠ v Šoporni. Prostriedky sa 

presunuli z podprogramu 7.1. Správa a údržba miestnych komunikácií a z rezervy 

v podprograme 13.1. Podporná činnosť. Ďalej ozrejmil, že zvyšné položky výdavkovej časti 

úpravy rozpočtu boli upravené na základe skutočného čerpania resp. ich odhadovaného 

čerpania.  

 Ekonóm taktiež oboznámil prítomných s dôvodom úprav príjmových položiek 

312 001. Jedná sa o položky príjmov ŠR na jednotlivé úseky ako aj na ZŠ s MŠ v Šoporni. 

V nadväznosti na to ozrejmil, že rovnaká suma navýšenia príjmov pre ZŠ sa MŠ sa prejavila 

aj v navýšení výdavkov v programe 8. Vzdelávanie v rozpočtovom opatrení č. 1/2020. Na 

príjmovej časti bolo taktiež potrebné upraviť položky podľa ich skutočného čerpania resp. 

odhadovaného čerpania. Takými boli aj položky príjmov z výherných a nevýherných hracích 

strojov, ktoré už v obci nie sú na základe zrušenia hazardných hier. Ďalšie menej významné 

úpravy položiek príjmov taktiež reflektujú skutočnosť alebo odhad skutočnosti čerpania. 

 Na záver p. ekonóm zhrnul, že rozpočtovým opatrením č. 1/2020 sa príjmy aj výdavky 

zvyšujú o sumu 11 053,31 €. 

 

 V nadväznosti na úpravu rozpočtu bola na zasadnutie komisie prizvaná ekonómka 

a riaditeľka ZŠ s MŠ v Šoporni aby ozrejmila finančnú situáciu v škole. Prítomní sa 

dotazovali na to akým spôsobom ovplyvnila pandémia COVID-19 ich fungovanie 



a hospodárenie a či dokázali určité financie ušetriť. P. riaditeľka oboznámila prítomných 

s platovou inventúrou jednotlivých stredísk školy a ozrejmila, že finančné prostriedky, ktoré 

ušetrila musela použiť na vyplácanie stravných lístkov, čo mala zo zákona dané. Na koniec 

skonštatovala, že škola vychádza s finančnými prostriedkami len tak tak, ale momentálne nie 

je odkázaná na finančnú pomoc z obce. 

 Ďalej oboznámila členov finančnej komisie, ako by škole pomohlo zvýšenie poplatkov 

za ŠKD a MŠ. Po diskusii na túto tému členovia navrhli aby škola vypracovala jednotlivé 

alternatívy navýšenia týchto poplatkov a ich dopad na príjmy ZŠ s MŠ v Šoporni.  

 

Odporúčanie: Finančná komisia odporúča schváliť Rozpočtové opatrenie č. 1/2020 

v predloženom znení. 

 

K bodu č. 3:  

 

 Pán predseda ukončil zasadnutie. 

 

 

 

Zapisovateľ: Ing. Matúš Šajbidor    ............................................... 

 

 

 

Predseda: Miroslav Kovaľ    .............................................. 


